

INFLUENZA (*continued*)

HUNGARY (30 March 1979). —¹ Local outbreaks in two communities have affected young adults in the region of Budapest. Four strains of influenza A (H1N1) have been isolated.

UNITED KINGDOM (24 March 1979). —² In Scotland, influenza B now dominates the influenza scene. Three outbreaks were reported in the week ending 24 March. One from a boarding school in South-West Scotland and two from geriatric wards near Glasgow. One of the geriatric cases was fatal.

¹ See No. 14, p. 111.

² See No. 12, p. 94.

GRIPPE (*suite*)

HONGRIE (30 mars 1979). —¹ Des épidémies localisées affectant de jeunes adultes se sont produites au sein de deux collectivités dans la région de Budapest. Quatre souches du virus A (H1N1) ont été isolées.

ROYAUME-UNI (24 mars 1979). —² En Ecosse, le virus B est actuellement prédominant. Trois poussées ont été signalées entre les 18 et 24 mars. L'une s'est déclarée dans un pensionnat du sud-ouest de l'Ecosse et deux dans des services hospitaliers de gériatrie près de Glasgow. L'un des malades de ces services est décédé.

¹ Voir N° 14, p. 111.

² Voir N° 12, p. 94.